
Referat styremøte 11. november 2019 

1. Fastsette dato for regionsting. Hvis vi skal ha det før Forbundstinget bør vi ha det 

minst tre uker i forkant (altså senest uke 6). Fordelen med å ha det før er at vi får valgt 

et nytt styre, slik at disse kan representere regionen på Tinget. 

 

Vedtak: Onsdag 12. februar 2020. kl. 20.00. Leder gir beskjed til valgkomitéen om å starte 

sitt arbeid.  

 

2. Innkommet forslag fra Sandnessjøen OCK om å få fullmakt til å søke penger til 

henger med praktisk utstyr som skal være stasjonert på Østlandet. Denne skal kunne 

brukes av alle nordnorske utøvere som deltar på ritt i området. Dette for å minske 

terskelen for rittdeltakelse i sør for utøvere i Region Nord. SOCK tar på seg ansvaret 

for søknaden. 

 

Vedtak: Vi gir Karl Einar Kjeldsand og SOCK tillatelse til å utarbeide en søknad. Styret ble 

dog enige om at vi som styre må godkjenne søknaden i forkant av innsendelse.  

 

 

 

3. Vesterålen SK har stilt seg positiv til å arrangere neste års RM landevei. Styret er 

imidlertid fortsatt åpen for søknader fra andre klubber.  

 

 

 


